
 

 

Αθήνα,  22 Οκτωβρίου 2021 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: Το Νοσοκομείο Σερρών δεν μπορεί να υποδεχτεί ούτε σε απλές 

κλίνες ασθενείς COVID-19 λόγω έλλειψης προσωπικού 

 

Πολλαπλασιάζονται τα προβλήματα στο Νοσοκομείο Σερρών όσο η κυβέρνηση 

αποφεύγει να κάνει το οτιδήποτε για την εξασφάλιση της στοιχειώδους 

ασφαλούς λειτουργίας του. Συγκεκριμένα, όπως δήλωσε στην ΕΡΤ Σερρών 

στις 19/10/2021 ο διευθυντής της Ιατρικής Υπηρεσίας στο Νοσοκομείο Σερρών, 

Δημήτρης Μπαλαξής, σε απλές κλίνες νοσηλεύονται 40 ασθενείς και στη ΜΕΘ 

11 ασθενείς. Τόνισε μάλιστα ο κ Μπαλαξής ότι ο αριθμός του προσωπικού είναι 

απαγορευτικός για τη μετατροπή άλλων κλινικών σε κλινικές covid-19, με 

αποτέλεσμα όσοι ασθενείς εισέρχονται χτυπημένοι από τον ιό από εδώ και 

πέρα, να πρέπει να μεταφέρονται σε άλλα νοσοκομεία, όπου υπάρχουν κενές 

κλίνες, ενώ δεν παρέλειψε να απευθύνει έκκληση δημόσια προς την 4η ΥΠΕ να 

ενισχύσει το Νοσοκομείο με γιατρούς και υπόλοιπο προσωπικό από άλλες 

δημόσιες δομές, για να είναι εφικτή η κάλυψη και άλλων ασθενών. 

Με τον αριθμό κρουσμάτων στην Π.Ε Σερρών να φτάνει στις 18/10 τις 91 

μολύνσεις, μέρος του προσωπικού να έχει συνταξιοδοτηθεί και με μεγάλο 

αριθμό πολύτιμου προσωπικού να έχει τεθεί σε αναστολή, το Νοσοκομείο 

Σερρών κινδυνεύει να τεθεί εκτός μάχης.  

Ίσως αυτά τα υπαρκτά προβλήματα, στάθηκαν και η αιτία που η αναπληρώτρια 

Υπουργός Υγείας, Μίνα Γκάγκα, στην πρόσφατη περιοδεία της σε Νοσοκομεία 

της Βόρειας Ελλάδας, απέφυγε να επισκεφτεί και αυτό το Σερρών παρόλο που 

επισκέφτηκε τα Νοσοκομεία σε Δράμα, Καβάλα, Κιλκίς, Κατερίνη και 

Θεσσαλονίκη.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Κατά το αποκορύφωμα του δεύτερου κύματος τους προηγούμενους μήνες, στο 

Νοσοκομείο Σερρών  μπορούσαν να νοσηλεύονται σύμφωνα με δημοσιεύματα 

μέχρι και 160 ασθενείς με covid-19, ενώ σήμερα, λίγους μήνες μετά, η αντοχή 

του έχει περιοριστεί σε 40 απλές κλίνες και 10 κλίνες ΜΕΘ. Το τραγικό αυτό 

αριθμητικό αποτέλεσμα καταδεικνύει περίτρανα ότι η κυβέρνηση όχι απλώς δεν 

ενισχύει τις δημόσιες δομές για να αντιμετωπιστεί η πανδημία αλλά αντίθετα τις 

αποδυναμώνει με προφανές αποτέλεσμα και τη συνολική απαξίωσή τους.  

 

ΕΠΕΙΔΗ το Νοσοκομείο Σερρών φιλοξενούσε μέχρι και 160 ασθενείς με covid-

19 και πλέον μπορεί να παρέχει υπηρεσίες σε μόλις 50 ασθενείς (απλές κλίνες 

+ κλίνες ΜΕΘ) 

ΕΠΕΙΔΗ τα προβλήματα πολλαπλασιάζονται όσο η κυβέρνηση κάνει πως δεν 

υπάρχει ο Νομός Σερρών στο χάρτη και περιφέρεται σε όλους τους όμορους 

Νομούς  

ΕΠΕΙΔΗ οι κάτοικοι του Νομού Σερρών δεν είναι πολίτες δεύτερης κατηγορίας  

ΕΠΕΙΔΗ τα κρούσματα έχουν αρχίσει να πολλαπλασιάζονται στο Νομό Σερρών 

και το πιθανότερο είναι να αυξηθεί και ο αριθμός των ασθενών που θα 

χρειάζονται νοσηλεία στο Νοσοκομείο 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

1. Πώς θα αντιμετωπίσει άμεσα το πρόβλημα της έλλειψης 

προσωπικού που αντιμετωπίζει το Νοσοκομείο Σερρών; 

2. Πόσοι κάτοικοι του Νομού Σερρών νοσηλεύονται σε Νοσοκομεία 

γειτονικών Νομών; 

3. Ποιες οι ενέργειες της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Υγείας 

μέχρι σήμερα για να μην μειωθεί η δυναμικότητα του Νοσοκομείου 

Σερρών και πώς εξηγείται η άνω του 70% μείωση των δυνατοτήτων 

νοσηλείας στο Νοσοκομείο Σερρών; 

 

   

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Γιαννούλης Χρήστος 



Ηγουμενίδης Νίκος 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Τριανταφυλλίδης Αλεξανδρος 

 




